

إعلان عن توزيع الأرباح النقدية لمساهمي المجموعة للرعاية الطبية (ش.م.ع.ق) عن السنة المالية 2024 وآلية إستلام الأرباح

يسر شركة المجموعة للرعاية الطبية (<sub>ش.م.ع.ق</sub>) أن تعلن للسادة المساهمين الكرام أن الجمعية العامة العادية للشركة قد أقرت في إجتماعها المنعقد بتاريخ 16 أبريل 2025م توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على السادة المساهمين عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بنسبة 19.80 % من القيمة الإسمية للسهم أي ما يعادل 0.198 ريال قطري لكل سهم.

وتستحق هذه الأرباح لمالكي أسهم الشركة في نهاية جلسة التداول في بورصة قطر يوم الأربعاء الموافق 16 أبريل 2025م "تاريخ الإستحقاق" والورادة أسمائهم في سجل المساهمين الذي تم تزويد الشركة به من قبل شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية (**إيداع)**.

وستتولى شركة إيداع بالنيابة عن شركة المجموعة للرعاية الطبية مهام إدارة عمليات توزيع الأرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م وذلك بموجب إتفاقية توزيع الأرباح الموقعة بين الطرفين وإمتثالاً لضوابط توزيع الأرباح بالشركات المدرجة في الأسواق المالية الصادرة بموجب قرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (7) لسنة 2023.

ستقوم شركة إيداع بتحويل الأرباح النقدية إلى السادة المساهمين وذلك خلال المدة المحددة في قرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية المشار إليه أعلاه حيث ستقوم شركة إيداع بإيداع الأرباح النقدية مباشرة إلى الحساب البنكي (الآيبان) للمساهمين المسجلة بيانات حسابتهم البنكية لدى شركة إيداع.

أما بالنسبة للمساهمين الذين لم يسجلوا بيانات حساباتهم البنكية لدى شركة إيداع قبل تاريخ 16 أبريل 2025 فيرجى منهم تحديث بياناتهم وتقديم بيانات حساباتهم البنكية الى شركة إيداع عن طريق الموقع الإلكتروني لشركة إيداع www.edaa.gov.qa أو التطبيق الخاص بشركة إيداع (Edaa) أو من خلال البنوك المتعاقدة معها شركة إيداع.

<u>ملاحظات:</u>

- بالنسبة للأسهم المرهونة ستقوم شركة إيداع بتسليم الأرباح النقدية إلى الدائن المرتهن (الجهة المرهون لصالحها).
- بالنسبة للأرباح غير المستلمة عن السنوات المالية السابقة، يمكن للسادة المساهمين إستلامها عن طريق الجهات التالية:

جهة تقديم طلب إستلام الأرباح	السنة المالية
شركة <b>إيدا</b> ع والبنوك المتعاقدة معها	الأرباح غير المستلمة عن السنة المالية السابقة 2023
شركة المجموعة للرعاية الطبية	الأرباح غير المستلمة عن السنوات 2022 وما يسبقها من سنوات

لمزيد من المعلومات بخصوص عملية توزيع الأرباح يرجى التواصل مع شركة إ**يداع** على هاتف: 40150000 974+ أو عبر البريد الإلكتروني: cashdvinfo@edaa.gov.qa



Announcement of cash dividend distribution to shareholders of Medicare Group (Q.P.S.C.) for the fiscal year 2024 and the mechanism for receiving dividends



Medicare Group (Q.P.S.C.) is pleased to announce to the honorable shareholders that its Ordinary General Assembly has approved, in its meeting held on April 16, 2025, the Board of Directors' recommendation to distribute cash dividends to the shareholders for the financial year ended on 31<sup>st</sup> December 2024, 19.80% of nominal share value (i.e. QR 0.198 per share).

Eligibility to receive these dividends is to the shareholders who owns the company's shares at the end of the trading session on Wednesday, April 16, 2025 "Entitlement Date", and whose names listed in the shareholders register provided to the company by the Qatar Central Securities Depository **(Edaa)**.

**Edaa** will manage, on behalf of Medicare Group, the dividend distribution process for the financial year ended on December 31, 2024, in accordance with the Dividend Distribution Agreement signed between the two parties and in compliance with the Rules of Dividend Distribution in Shareholding Companies Listed on the Financial Markets issued pursuant to the decision of the Qatar Financial Markets Authority's Board of Directors No. (7) of 2023.

**Edaa** will transfer the cash dividends to the shareholders within the period specified in the decision of the Board of Directors of the Qatar Financial Markets Authority referred to above. **Edaa** will deposit the cash dividends directly into the bank account (IBAN) of the shareholders whose bank account details are registered with **Edaa**.

As for shareholders who have not registered their bank account details with **Edaa** before April 16, 2025, they are kindly requested to update their data and submit their bank account details to **Edaa** through its website <u>www.edaa.gov.qa</u>, mobile application (**Edaa**) or through the banks collaborating with **Edaa**.

## Notes:

- For pledged shares, **Edaa** will deliver the cash dividends to the pledgee (a person to whom a pledge is made).
- For uncollected/unreceived dividends for previous fiscal years, shareholders can claim them through the following channels:

Fiscal Year	Where to claim dividends
Uncollected dividends for the previous fiscal year 2023	<b>Edaa</b> and the banks collaborating with <b>Edaa</b>
Uncollected dividends for 2022 and prior fiscal years	Medicare Group

For more information regarding dividend distribution process, please contact **Edaa** on phone: +974 40150000 or via email: <u>cashdvinfo@edaa.gov.qa</u>

